
Protokół nr 25/20 

z posiedzenia Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Rekreacji 

z dnia 23 listopada 2020 roku 

Komisja obradowała w składzie: 

1. Zofia Krzemińska - Przewodnicząca Komisji, 
2. Andrzej Chatłas 
3. Jarosław Tadyeh, 
4. Danuta Zalewska, 
5. Katarzyna Kolasa, 
6. Ireneusz Balcer, 

Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym. Wiceprzewodnicząca Komisji 

Katarzyna Kolasa dokonała sprawdzenia obecności poprzez łączenie się z każdym 

członkiem Komisji. Nieobecna Przewodnicząca Komisji Zofia Krzemińska. 

Katarzyna Kolasa otworzyła posiedzenie o godz. 11.00. Następnie zaprezentowała 

porządek obrad Komisji: 

1. Informacja dotycząca funkcjonowania szkół zaocznych prowadzonych przez 

Powiat Sępoleński. 

2. Opiniowanie projektów uchwał na sesję. 

3. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 

4. Zakończenie. 

Ad.l. 

Lidia Sokulska, Dyrektor Wydziału Edukacji, (...) przedstawiła informację dotyczącą 

funkcjonowania szkół zaocznych prowadzonych przez powiat sępoleński. 
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Na terenie powiatu sępoleńskiego tylko dwie placówki oświatowe mogą prowadzić 

zajęcia dla słuchaczy Liceum Ogólnokształcącego w trybie zaocznym. Są to: Zespół 

Szkół Ponadpodstawowych w Sępólnie Kraj. i Centrum Kształcenia Zawodowego i 

Ustawicznego w Więcborku. Nauka w formie zaocznej trwa: 3 lata dla absolwentów 

gimnazjów i 8-klasowych szkół podstawowych; 2 lata dla absolwentów szkół 

branżowych. Na rok szkolny 2018/2019 po raz ostatni odbył się nabór do 3-letniego 

LO dla dorosłych. Od bieżącego roku szkolnego LO dla dorosłych kształci w systemie 

4-letnim. 

Obecnie nauka zaoczna odbywa się tylko w CKZiU w Więcborku. Kształci się tam 44 

słuchaczy. Jak wyjaśniała Lidia Sokulska-Tłok, Dyrektor ZSP w Sępólnie Kraj. 

sugerował potencjalnym słuchaczom, aby składali papiery do CKZIU w Więcborku. 

Po prostu w tej placówce było większe prawdopodobieństwo utworzenia oddziału dla 

dorosłych. Tak też się stało. 

Szczegółowe informacje znajdują się w załączniku nr 1 do niniejszego protokołu. 

Katarzyna Kolasa zapytała Dyrektor Lidię Sokulską-Tłok czy na chwilę obecną 

nauczyciele uczący w systemie zaocznym mają prawo do dodatku za sprawdzanie 

prac. 

Dyrektor nie udzieliła odpowiedzi na posiedzeniu Komisji, ale poinformowała, że po 

zasięgnięciu informacji w sprawie przekaże ją radnym. 

Ad. 2. 

Punktu nie zrealizowano w związku z brakiem projektów uchwał na sesję. 

Ad.3 

W tym punkcie Andrzej Chatłas zapytał czy podjęto już jakieś decyzje odnośnie 

ewentualnego umieszczenia w budynku LO w Sępólnie dodatkowych placówek. 

Wicestarosta Andrzej Marach poinformował radnych, że na chwilę obecną Zarząd 

Powiatu nie zajmował się tą kwestią. 

Katarzyna Kolasa stwierdziła, że Liceum w Sępólnie bardzo mocno zaangażowało 

się w kampanię promocyjną swojej szkoły. Zdaniem Radnej może to przynieść 

pozytywne efekty. 
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Ireneusz Balcer stwierdził, że być może szkoła będzie miała dzięki tym działaniom 

nabór w przyszłym roku szkolnym. Nie zmienia to jednak faktu, że na chwilę obecną 

jest tam za dużo wolnego miejsca. 

Katarzyna Kolasa zapytała czy chodzi o przeniesienie do budynku Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej. 

Radny Andrzej Chatłas przypomniał, że na posiedzeniu Komisji we wrześniu nie 

tylko Poradnia była brana pod uwagę. Mówiono także o archiwum starostwa, czy o 

Wydziale Geodezji, Kartografii i Nieruchomości. Trzeba by było poszukać różnych 

możliwości. Jak stwierdził Radny, na chwilę obecną chodzi o pewien kierunek a nie o 

rozstrzygnięcia ostateczne. 

W tym punkcie obrad Danuta Zalewska ponownie poruszyła kwestię chłopca 

przebywającego w DPS dla Dzieci w Kamieniu Krajeńskim. Zaproponowała aby na 

następne posiedzenie Komisji zaprosić w tej sprawie Dyrektor PCPR w Więcborku 

Elżbietę Maziarz-Rudnik i Dyrektor CADDD w Więcborku Beatę Lidę. 

Na posiedzeniu Komisja Edukacji, (...) w dniu 23 listopada 2002 roku Komisja 

wypracowała dwa wnioski: 

1. Komisja Edukacji, (...) wnioskuje do Zarządu Powiatu o przyspieszenie prac 

związanych z ewentualnym umieszczeniem w budynku LO w Sępólnie Kraj. 

dodatkowych jednostek na przykład Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej, 

wydziału geodezji, archiwum lub innych. W opinii Komisji siedziba Liceum 

jest zbyt duża na działanie w niej tylko kilku oddziałów szkoły. 

2. Komisja Edukacji, (...) wnioskuje do Zarządu Powiatu o zaproszenie na 

grudniowe posiedzenie Komisji Dyrektor CADDD w Więcborku Beatę Lidę i 

Dyrektor PCPR w Więcborku Elżbietę Maziarz-Rudnik. Jednym z tematów 

Komisji ma być sprawa 6-letniego chłopca, podopiecznego DPS dla Dzieci w 

Kamieniu Kraj. 
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Ad.4. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Komisja zakończyła swoje 

posiedzenie o godzinie 11.20 

Protokołowała: 

Anna Kucjhpa 

Biuro l(ad¥PWiatu 

Katarzyna Kolasa 

Wiceprzewodnicząca Komisji 
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